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Introduction

• In this presentation, results for the survey that 
was shared to AFRALO Members to give out their 
feedback on building a multilingual Internet is 
presented.
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Building a Multilingual Internet: Opportunities 
and Challenges 

What are the challenges that are affecting adoption of Universal
Acceptance (UA) in Africa? Cite 3 - challenges (SPACE FOR 3 CHALLENGES)
/ Quels sont les défis qui affectent l’adoption de l’Acceptation Universelle
(UA) en Afrique ? Citez 3 - défis (ESPACE POUR 3 DÉFIS)
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Building a Multilingual Internet: Opportunities and 
Challenges 

On a scale of 1 to 5, how critical do you perceive Universal Acceptance (UA) in ensuring
equitable treatment for all domain names, such as new TLDs and IDNs, across Internet-enabled
applications, devices, and systems? / Sur une échelle de 1 à 5, dans quelle mesure percevez-
vous l'Acceptation Universelle (UA) pour garantir un traitement équitable à tous les noms de
domaine, tels que les nouveaux TLD et IDN, dans les applications, appareils et systèmes
Internet ?
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Building a Multilingual Internet: Opportunities and 
Challenges 

On a scale of 1 to 5, how well do you believe current Internet infrastructure and applications
support Universal Acceptance adoption, particularly in accommodating new TLDs and IDNs?
/ Sur une échelle de 1 à 5, dans quelle mesure pensez-vous que l'infrastructure et les
applications Internet actuelles soutiennent l'adoption de l'acceptation universelle, en
particulier en ce qui concerne les nouveaux TLD et IDN ?
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Building a Multilingual Internet: Opportunities and 
Challenges 

How would you rate, on a scale of 1 to 5, the importance of Universal Acceptance adoption in
facilitating the inclusion of the next billion Internet users? by ensuring their access to diverse
domain names and email addresses? / Comment évalueriez-vous, sur une échelle de 1 à
5, l’importance de l’adoption de l’Acceptation Universelle (AU) pour faciliter l’inclusion du
prochain milliard d’utilisateurs d’Internet ? en garantissant leur accès à des noms de domaine
et des adresses e-mail diversifiés ?
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Call for Action

• Join AFRALO and help to achieve the following:
ü Build Internet policy making capacity in the region
ü Strengthen consumer protection in ICANN policies
ü Identify social impacts of technical infrastructure
design

ü Take cultural diversity into account when
formulating technical standards (e.g. IDN
implementation)


